

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Norway, 10 Reasons to Visit Norway :

The main attractions of Norway are; indented coastal strips and mountains, unspoilt nature of the outer parts of the continent, and cities intertwined with nature. There is not yet a measurement available to tell us anything about the actual number of tourists in Norway. It is said that in 2017 there were 12.6 million visitors to Norway, but there are those who think that this figure is even higher. Norway has the most visitors from Germany. After Germany, neighboring country Sweden comes. The countries following Sweden are respectively; Denmark, United Kingdom, Netherlands, [USA](#), France, China, Spain, Italy.

1. Northern Lights :



The northern lights will impress you. It is literally a wonderful nature.

2. The World's Happiest Country :



Do you know that Norway is the happiest country in the world's 155 countries?

3. Nature :



Norway has a surprisingly beautiful and exotic nature. 4 seasons are balanced; summers are hot and winters are cold. Even in cities you can find yourself close to nature. Climate is a part of nature, and nature here is at a level that will impress you. Your experience can be unforgettable. Nature has always played an active role on the Norwegians as it is part of Norwegian culture.

4. Peaceful :



In Norway you can not hear the word of action. Even the big cities of the country where the crime rate is very low are quite safe. It is literally a quiet, peaceful, tolerant, free and peaceful place.

5. Ice Hotels :



This is like a fairy tale. You can see sculptures made from sculpted ice specially designed and carved by international sculptors, you can warm up under a blanket made from a Rhine feather.

6. Helpful People :



People are helping you as much as they can. Norway, a country suffering from economic hardship until 40 years ago, has been enriched by newly discovered oil reserves and for this reason the people have remained quite humble.

7. Awaiting Country to be Discovered :



It is a perfect country for someone who really likes to explore and has plenty of time for it. It is not so easy to finish by visiting this vast country of nature.

8. National Drink: Aquavit :



Aquavit is the national drink of Norway. This drink is distilled with the addition of many herbs and spices, then loaded onto a ship in oak barrels and shipped to Australia. Since its first production about 200 years ago, it has been believed that it has greatly influenced the taste of the voyage. So it is still distilled in Norway and sent to Australia and then brought back to Norway and bottled.

9. Norwegian Architecture :



Norway has been in existence since its founding as a kingdom in 872. Due to the respect for tradition and cultural values, many special structures have come to this day. As such, the scenes that seem like fairy tale with traditional Norwegian architecture are inevitable.

10. Seafoods :



Salmon smoked, an important export product of the country, is considered to be the most important Scandinavian contribution of modern international cuisine. For the seafood abundance, Norwegians also have a kind of fish dumplings called Fiskekake. In short, you can eat the most beautiful and quite varied versions of seafood in Norway.

TR

Norveç'te Turizm, Norveç'i Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Norveç'in başlıca turistik yerleri; girintili çıkıntılı kıyı şeritleri ve dağlar, kıtanın dış kısımlarının bozulmamış doğası ve doğayla iç içe şehirler. Norveç'teki gerçek turist sayısı hakkında bize bir şey söyleyecek bir ölçüm henüz mevcut değil. 2017 yılında Norveç'e 12,6 milyon ziyaretçi geldiği söyleniyor ama bu rakamın daha da yüksek olduğunu düşünenler var. Almanya'dan en çok ziyaretçi Norveç'e geliyor. Almanya'dan sonra komşu ülke İsveç geliyor. İsveç'i takip eden ülkeler sırasıyla; Danimarka, Birleşik Krallık, Hollanda, ABD, Fransa, Çin, İspanya, İtalya.

1- Kuzey Işıkları :

Kuzey ışıkları sizi etkileyecek. Kelimenin tam anlamıyla harika bir doğa.

2- Dünyanın En Mutlu Ülkesi:

Norveç'in dünyanın 155 ülkesi arasında en mutlu ülke olduğunu biliyor musunuz?

3- Doğa :

Norveç şaşırtıcı derecede güzel ve egzotik bir doğaya sahiptir. 4 mevsim dengelidir; yazlar sıcak, kışlar soğuktur. Şehirlerde bile kendinizi doğaya yakın bulabilirsiniz. İklim doğanın bir parçasıdır ve burada doğa sizi etkileyecek düzeyde. Deneyiminiz unutulmaz olabilir. Doğa, Norveç kültürünün bir parçası olduğu için Norveçliler üzerinde her zaman aktif bir rol oynamıştır.

4- Huzurlu:

Norveç'te eylem sözünü duyamazsınız. Suç oranının çok düşük olduğu ülkenin büyük şehirleri bile oldukça güvenli. Kelimenin tam anlamıyla sessiz, huzurlu, hoşgörülü, özgür ve huzurlu bir yer.

5- Buz Otelleri :

Bu bir peri masalı gibi. Uluslararası heykeltıraşlar tarafından özel olarak tasarlanmış ve oyulmuş yontulmuş buzdan yapılmış heykelleri görebilir, Ren tüyünden yapılmış bir battaniyenin altında ısınabilirsiniz.

6- Yardımsever İnsanlar:

İnsanlar ellerinden geldiğince size yardımcı oluyorlar. 40 yıl öncesine kadar ekonomik sıkıntılar içinde olan Norveç, yeni keşfedilen petrol rezervleriyle zenginleşmiş ve bu nedenle halkı oldukça mütevazı kalmıştır.

7- Keşfedilmeyi Bekleyen Ülke :

Keşfetmeyi gerçekten seven ve bunun için bolca zamanı olan biri için mükemmel bir ülke. Bu uçsuz bucaksız doğa ülkesini ziyaret ederek bitirmek o kadar kolay değil.

8- Ulusal İçecek: Aquavit :

Aquavit, Norveç'in milli içeceğidir. Bu içecek birçok bitki ve baharatın eklenmesiyle damıtılır, daha sonra meşe şeriflerinde bir gemiye yüklenir ve Avustralya'ya gönderilir. Yaklaşık 200 yıl önceki ilk üretiminden bu yana, yolculuğun tadını büyük ölçüde etkilediğine inanılıyor. Bu yüzden hala Norveç'te damıtılıyor ve Avustralya'ya gönderiliyor ve ardından Norveç'e geri getirilip şişeleniyor.

9- Norveç Mimarisi:

Norveç 872 yılında bir krallık olarak kurulduğundan beri varlığını sürdürmektedir. Geleneklere ve kültürel değerlere saygı nedeniyle günümüze kadar birçok özel yapı gelmiştir. Hal böyle olunca da geleneksel Norveç mimarisiyle peri masalı gibi görünen sahneler kaçınılmaz oluyor.

10- Deniz Ürünleri :

Ülkenin önemli bir ihracat ürünü olan somon füme, modern dünya mutfağının İskandinavya'daki en önemli katkısı olarak kabul ediliyor. Deniz ürünleri bolluğu için Norveçlilerin Fiskekake adı verilen bir çeşit balık köftesi de var. Kısacası deniz ürünlerinin en güzel ve oldukça çeşitli versiyonlarını Norveç'te yiyebilirsiniz.

السياحة في النرويج ، عشرة أسباب لزيارة النرويج:

مناطق الجذب الرئيسية في النرويج هي ؛ مسافات بادئة للشرائط الساحلية والجبال ، والطبيعة البكر للأجزاء الخارجية من القارة ، والمدن المتشابكة مع الطبيعة. لا يوجد قياس متاح حتى الآن لإخبارنا بأي شيء عن العدد الفعلي للسياح في النرويج. يقال أنه في عام 2017 كان هناك 12.6 مليون زائر إلى النرويج ، ولكن هناك من يعتقد أن هذا الرقم أعلى من ذلك. النرويج لديها أكبر عدد من الزوار من ألمانيا. بعد ألمانيا تأتي السويد المجاورة. البلدان التالية للسويد هي على التوالي ؛ الدنمارك ، المملكة المتحدة ، هولندا ، الولايات المتحدة الأمريكية ، فرنسا ، الصين ، إسبانيا ، إيطاليا.

1- الشفق القطبي:

سوف تبهرك الأضواء الشمالية. إنها حرفياً طبيعة رائعة.

2- أسعد بلد في العالم:

هل تعلم أن النرويج هي أسعد دولة في 155 دولة في العالم؟

3- الطبيعة:

تتمتع النرويج بطبيعة غريبة وغريبة بشكل مذهش. 4 مواسم متوازنة. الصيف حار والشتاء بارد. حتى في المدن يمكنك أن تجد نفسك بالقرب من الطبيعة. المناخ جزء من الطبيعة ، والطبيعة هنا في مستوى سيثير إعجابك. يمكن أن تكون تجربتك لا تنسى. لعبت الطبيعة دائماً دوراً نشطاً في النرويجيين لأنها جزء من الثقافة النرويجية.

4- السلمية:

في النرويج لا يمكنك سماع كلمة العمل. حتى المدن الكبرى في البلد حيث معدل الجريمة منخفض للغاية آمنة تماماً. إنه حرفياً مكان هادئ وسلمي ومتسامح وحر وسلمي.

5- فنادق الجليد:

هذه مثل قصة خرافية. يمكنك أن ترى المنحوتات المصنوعة من الجليد المنحوت المصمم خصيصًا ومنحوتة من قبل النحاتين العالميين ، يمكنك الاحماء تحت بطانية مصنوعة من ريشة الراين.

6- متعاونون:

الناس يساعدونك قدر استطاعتهم. النرويج ، البلد الذي كان يعاني من المصاعب الاقتصادية حتى ما قبل 40 عامًا ، تم إثراءه باحتياطيات النفط المكتشفة حديثًا ، ولهذا السبب ظل الشعب متواضعًا تمامًا.

7- بانتظار اكتشاف البلد:

إنها دولة مثالية لشخص يحب الاستكشاف حقًا ولديه متسع من الوقت لذلك. ليس من السهل الانتهاء من زيارة هذا البلد الشاسع من الطبيعة.

8- المشروب الوطني: أكوافيت:

أكوافيت هو المشروب الوطني للنرويج. يتم تقطير هذا المشروب مع إضافة العديد من الأعشاب والتوابل ، ثم يتم تحميله على متن سفينة في عمدة من خشب البلوط وشحنه إلى أستراليا. منذ أول إنتاج لها منذ حوالي 200 عام ، يُعتقد أنها أثرت بشكل كبير على طعم الرحلة. لذلك لا يزال يتم تقطيرها في النرويج وإرسالها إلى أستراليا ثم إعادتها إلى النرويج وتعبئتها.

9- العمارة النرويجية:

كانت النرويج موجودة منذ تأسيسها كمملكة في عام 872. وبسبب احترام التقاليد والقيم الثقافية ، ظهرت العديد من الهياكل الخاصة حتى يومنا هذا. على هذا النحو ، فإن المشاهد التي تبدو وكأنها حكاية خرافية مع العمارة النرويجية التقليدية لا مفر منها.

10- الأطعمة البحرية:

يعتبر سمك السلمون المدخن ، وهو منتج تصديري مهم للبلاد ، أهم مساهمة إسكندنافية في المطبخ العالمي الحديث. من أجل وفرة المأكولات البحرية ، لدى النرويجيين أيضًا نوع من فطائر السمك يسمى Fiskekake. باختصار ، يمكنك أن تأكل أجمل وأجمل أنواع المأكولات البحرية في النرويج.